
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT
CELEBRAT EL DIA 14 D’OCTUBRE DE 2004

A la Vila de Montblanc, el dia 14 d’octubre de 2004, a les deu de la nit, es reuneix a la
Sala de Sessions de l’Ajuntament, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la
presidència  de  l’Alcalde  el  SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  l’assistència  dels
Tinents  d’Alcalde  el SR.  JOSEP  MARIA  CAMPDEPADRÓS  SANS,  el   SR.
GUILLEM JANÉ PUJOL,  el   SR. JUAN LLORT VALLÈS  i  la SRA. MARIA
AGNÉS RIBÓ FOGUET;  i  l’assistència  dels  Regidors  el SR.  XAVIER MARTÍ
ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE, el  SR.  JOSEP  MARIA
COMBALIA PRATS, la SRA. PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS
AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET  NAVARRO,  i  el  SR.  DAVID
VALLVERDÚ  GENÉ,  excusa  la  seva  assistència el SR.  JOSEP   ANDREU
DOMINGO  i, assistits per la Secretària accidental de la Corporació, la Sra.  ELISA
FREIXAS  GINÉ,  que  certifica,  i  l’Interventor,  el  Sr.  RAMÓN  PIÑEIRO
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 3 de setembre.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA JUNTA
DE GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

El  Sr.  Vallverdú comenta que a la Junta  de Govern Local de 28 de setembre es va
procedir a fer acceptar una cessió d’un piano per 1080 € a l’any i a la Junta de Govern
Local de 14 de setembre es va procedir a cedir un torre a una entitat, pregunta quin
criteri s’ha adoptat, si s’ha preguntat a altres entitats i si s’ha fet públic.

El Sr. Combalia excusa l’assistència del Sr. Josep Andreu perquè té una reunió amb la
Comissió  d’Infrastructures,  comenta  que  per  Montblanc  és  un  privilegi  gaudir  d’un
diputat.  Diu  que  el  Sr.  Josep  Andreu  s’ha  ofert  moltes  vegades  per  treballar  per
qüestions de Montblanc fins al punt que no se’l té en compte alhora de fer els Plens. Diu
que es va dir que es feia el Ple per presses de les ordenances que s’havien de publicar,
però vostès ja fa temps que ho sabien. Els plens estaven fixats el primer divendres de
cada mes i això no es compleix.

El Sr. Alcalde comenta que li sap greu que el Sr. Josep Andreu no pugui assistir perquè
és un regidor més de l’Ajuntament, precisament ahir va parlar amb ell i comenta que li
ha demanat com que està a infrastructures faci el necessari per tirar endavant l’autovia.
El Sr. Josep Andreu totes les coses que faci per Montblanc seran bones. Quan el Pep
Andreu era Alcalde  es  van celebrar  plens  en dates  diferents  del  què  estava acordat.



Aquests plens es van fer en dates diferents de les fixades per circumstàncies que en
aquell moment feien falta. 

El Sr. Combalia comenta que si es canviava de dia es posava el dia i hora que anava més
bé.

QUART PUNT: MODIFICACIO PRESSUPOSTÀRIA

El Sr. Vallverdú pregunta el perquè de les baixes de les partides, si s’ha deixat de fer
una millora o una obra, què permet fer la baixa i què s’ha fet del pavelló. 

El  Sr.  Huguet  comenta  que  segur  que  les  baixes  són  per  un  major  estalvi  de
l’Ajuntament. Ara s’haurà de modificar el pavelló perquè ningú no s’ha mirat el projecte
de pavelló perquè no hi havia previst fer l’enllumenat de la pista del mateix.

El Sr. Mogas comenta que l’increment de 111 mil euros del pavelló no es perquè no hi
hagi previst en el pressupost l’enllumenat sinó que simplement es que el pavelló ha estat
mal pressupostat.  No té res a veure que no hi hagi l’enllumenat amb l’increment de
partida del pavelló. Si falten els llums serà un import de més a més. 

El Sr. Jané explica que l’enllumenat no té res a veure amb l’increment del pressupost
del pavelló. 

El Sr. Mogas comenta que en relació al Casal d’Avis quan es va fer a Sant Miquel per
part  d’ApM es criticava perquè era molt  car, es va suspendre el  projecte quan ja es
portaven gastats vint-i-dos milions. El nou Casal d’Avis actualment ja costa més que el
Casal d’Avis de Sant Miquel. El finançament extern el trobem venen les propietats.

El Sr. Campdepadrós comenta que el pressupost ho diu el seu nom és un supòsit que hi
ha coses que es fan de més i altres de menys. Es preceptiu fer una modificació i de
modificacions se’n hauran de fer cada any si es vol ajustar el pressupost a la realitat.

El Sr. Jané diu que les baixes de les partides són una correcció del pressupost en el tema
d’inversions. Són correccions pressupostàries. En quan a les informacions donades no hi
ha hagut mala fe i no hi hauria d’haver recança.

El  Sr.  Alcalde  comenta  que  el  pavelló  es  va  adjudicar  per  1.681.000 €  en  quan al
projecte no hi ha hagut desviacions, a part d’aquestes despeses hi ha més despeses que
són: controls de qualitat, honoraris, etc. Els llums de la pista no han estat previstos en el
pressupost.  En quan al  Casal  d’Avis  hi  havia uns  diners  destinats  que si  que s’han



llençat però que s’aprofitaran tres vegades més que ara, perquè el lloc dels avis serà més
digne, sense escales, columnes i la part de baix es podrà aprofitar. En relació a l’anterior
subvenció del Casal d’Avis el Sr. Borràs tenia subvencionada la primera part del Casal
d’Avis. Comenta que el pavelló encara no se sap el desviament que hi haurà, de moment
del  què està adjudicat  no ens  hem desviat,  els  1.900.000 € és  una previsió  del  què
segurament  s’haurà  de  pagar.  El  pavelló  es  va  adjudicar  per  1.681.000  €  a  part
d’aquestes despeses hi ha honoraris i altres, i al final del projecte ja se sabrà. 

El Sr. Campdepadrós comenta que una cosa és el cost de l’obra segons projecte, una
altra  cosa  és  que  augmenti  o  disminueixi  segons  les  certificacions  i  una  altra  és  la
partida pressupostària. La desviació està en què no hi havia prou partida per les despeses
d’honoraris i el control de qualitat del pavelló.

Explica el Sr.  Huguet que independentment de la partida pressupostària serà al final
quan realment es sabrà que costa el pavelló. Ja es porta un bon desviament en el pavelló
i no parlem ara del Casal d’Avis. El problema es que vostès no reconeixen que ni ha
desviació pressupostària.

El Sr. Mogas diu que quan s’adjudica una obra és perquè es creu que aquella obra tindrà
aproximadament aquell cost.

Sotmès  el  dictamen  a  votació,  s’aprova  per  set  vots  a  favor  dels  grups  municipals
d‘ApM i  CiU,  i   cinc  vots  en  contra  dels  grups  municipals  d’ERC,  d’IpM i  GdP,
adoptant-se el següent acord:

Expedient referent a la modificació de crèdits  del  pressupost  de despeses mitjançant
suplement de crèdit, baixes de crèdits i modificació del finançament de determinades
inversions.

ANTECEDENTS

1. Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals la
consignació és insuficient, s’ha de tramitar l’expedient de suplement de crèdit
que cal finançar  anul·lacions o baixes dels crèdits de partides de despeses, del
pressupost vigent de la corporació, amb subjecció a les disposicions vigents.

2. També es proposa un augment del finançament per part de l’ Ajuntament de la
partida 432  61132  Carrer Rojalons en 10.401,06 euros finançats amb baixa d’
altres partides.

3. Es proposa una baixa per anul-lació de la partida 432 60115 Plans Parcials per
una quantitat de 115.492,61 euros. 



També  disminueix  el  concepte  60500  Parcel·les  PP16/17  del  pressupost  d’
ingressos en una quantitat de 169.492,61 euros.
S’ introdueix un nou concepte no previst inicialment al pressupost d’ ingressos
de l’ any 2.004 per una quantitat de 54.000 euros com a “ Quotes urbanístiques
Plans Parcials.”

 Despeses a finançar

1/ Suplements de crèdit:

Partida Nom Consignació
després  d’
incorporació
del  romanent
de  crèdit  del
2003

Proposta
d’increment

Consignació
definitiva

460 62300

432 60402

751 21306

PAVELLÓ
POLIESPORTIU

CASAL  AVIS

FUNCIONAME
NT  OFICINA
TURISME

1.264.144,32

571.302,08

9.375,00

111.302,82

82.860,29

7.500,00

1.375.447,14

654.162,37

16.875,00

Total altes de crèdits: 201.663,11

Finançament amb anul·lacions o baixes dels crèdits de partides de despeses:

1) SUPLEMENT CRÈDIT PAVELLÓ

INCREMENT DESPESA     111.302,82

FINANÇAMENT AMB BAIXA DE PARTIDES: Nº PARTIDA

ERMITES 4.562,29 432   61100
CASC ANTIC INSTAL-LACIONS 10.000 453   61101
OBRES BRIGADA 8.551,26 511   61102
COL-LECTORS CLAVEGUERAM 13.813,80 441   61126
MILLORA ZONA RECOLLIDA SEL. 2.174,76 442   62304
PLANS PARCIALS 72.200,71 432   60115



TOTAL 111.302,82

2) SUPLEMENT CASAL AVIS Nº PARTIDA

INCREMENT DESPESA 82.860,29

FINANÇAMENT AMB BAIXA DE PARTIDES;

PLANS PARCIALS 52.306,68 432   60115
RADIO MONTBLANC 30.553,61 451   61142

TOTAL 82.860,29

3.) CANVI FINANÇAMENT C/ GRAL. CASTELLVI

10.401,06 ASSUMIRÀ ADICIONALMENT L' AJUNTAMENT.

FINANÇAT AMB BAIXA DE LES PARTIDES:

SOLARS. INMOBLES 7.167,42 460   60000
MILLORA ZONA RECOLLIDA SEL. 3.233,64 442   62304

TOTAL 10.401,06

4) PARTIDA PLANS PARCIALS

INICIAL 300.000 DISMINUCIÓ INGRES CPTE. 60500 PP
BAIXA 72.200,71 (per pavelló) PER UNA QUANTITAT DE 169.992,61 169.492,61
BAIXA 52.306,68 (per casal avis)

SALDO 175.492,61 AUGMENT INGRÉS NO PREVIST DE 
ANUL-LACIÓ 115.492,61 QUOTES URBANISTIQUES PP PER 54.000

TOTAL FINAL PARTIDA 60.000
-169.492,61
+54.000

115.492,61 EQUILIBRAT



5) PARTIDA 751 21306 FUNCIONAMENT OFICINA TURISME

SUPLEMENT AMB BAIXA DE PARTIDA 432 22706 ESTUDIS URBANISTICS I HONORARIS
PER UNA QUANTITAT DE 7.500 EUROS

4. El secretari i l’interventor han emès informes favorables.

FONAMENTS DE DRET

1. La normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 del Reial decret
legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de
les hisendes locals, i als articles 34 a 38 del RD 500/1990.

2.  Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna
despesa  que  no  pugui  demorar-se  fins  a  l'exercici  següent  i  en  el  pressupost  de  la
corporació no hi hagi crèdit, o sigui insuficient, el president ha d'ordenar la incoació de
l'expedient de suplement de crèdit.

El finançament es pot fer a càrrec del romanent líquid de tresoreria, amb nous o majors
ingressos  recaptats  sobre  els  totals  previstos  en  el  pressupost  corrent  i  mitjançant
anul·lacions  o  baixes  de  crèdits  de  despeses  d'altres  partides  no  compromeses  del
pressupost vigent, les dotacions de les quals s'estimin reduïbles sense pertorbació del
respectiu servei.

3. Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases
del règim local, l’aprovació de la modificació del pressupost es competència del Ple de
l’Ajuntament per majoria simple.

4.  De conformitat  amb el  que  estableixen l’article  19 de  la Llei  18/2001,  de 12 de
desembre, general d’estabilitat pressupostària, i l’article 165.1 del RDL 2/2004, de 5 de
març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, les
entitats  locals  ajustaran  els  pressupostos,  en  l’àmbit  de  les  seves  competències,  al
compliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostària en els termes previstos  a l’article
3.2 de la LGEP.

Per tot això, s’acorda:

PRIMER: Aprovar  l’expedient  de  suplement  de  crèdit,  per  import  de  201.663,11
EUROS €, que cal finançar  mitjançant anul·lacions o baixes dels crèdits de partides de
despeses, del pressupost vigent de la corporació. 

SEGON: Aprovar el canvi de finançament de la partida 432 61122 Carrer Rojalons.

TERCER: Donar  de baixa  la  partida 432  60115  Plans  Parcials  per  un import  de
115.492, 61 euros.



QUART: Reconeixer com a nou ingrés no previst al pressupost d’ ingressos el concepte
Quotes urbanístiques per un import de 54.000 euros.

CINQUÈ: Disminuir  al  concepte  60500  PP  del  pressupost  d’  ingressos  per  una
quantitat de 169.492,61 euros.

SISÈ: Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies
hàbils, mitjançant un edicte al tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de la Província. Si no
es  presenten  reclamacions,  l’acord  serà  ferm.  En  cas  contrari,  el  Ple  disposarà  del
termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per
resoldre-les.  

CINQUÈ  PUNT:  APROVACIÓ  PROVISIONAL  DE  LA  MODIFICACIÓ  DE
LES ORDENANCES FISCALS 2005

El Sr. Alcalde llegeix la memòria d’Alcaldia:

Cal posar de relleu davant de tots els ciutadans una vegada més l’importància cabdal
que assoleixen les ordenances que deuran d’ésser vigents pel proper exercici econòmic
de 2005.

Com sabem la millora de la situació financera de l’Ajuntament és un objectiu a fer
realitat durant tota la present legislatura a la vegada que es coordina amb la realització
de la millora dels equipaments i infrastructures que volem per la nostra població de
notable progrés industrial i turístic, i a més capital de comarca a la Conca de Barberà. 

En conseqüència al contemplar les ordenances tenim present l’equilibri financer que ens
exigim tenir pels futurs pressupostos al llarg dels propers anys.

Per tant,  és  obligat  donar compliment  a les previsions contemplades al  pla  financer
projectat durant aquest 2004 i que cal realitzar fins el 2007, al qual serem fidels tant per
ser conseqüents, com perquè el mateix ens marca la política econòmica a seguir i així
aconseguir l’avanç ordenat en la despesa i inversions de la pròpia corporació.

En relació a tot això, els arguments previstos són els aprovats al Pla Financer i les noves
ordenances els contemplaran en quant a les existents i no dependents de lleis superiors,
excepte en taxes aprovades durant el curs, que seguiran sent les mateixes donat que no
tindran  un  any  de  vigència,  i  els  casos  d’algunes  taxes  que  com  les  de  recollida
d’escombraries i d’aigua potable que són referides a les últimes disposicions de costos
existents.  Així  mateix,  hi  ha  preus  per  alguns  serveis  nous  que  degut  a  l’ús
d’instal·lacions, prestarà la Corporació.

En aquest tema, encoratjo una vegada més, a que tots els membres electes de l’ens en
facin  un  estudi  acurat  i  aprovin  la  projecció feta,  com a  conjunt  de  la  bona  gestió
pública que tots desitgem per l’Ajuntament.



Per  tota  la  ciutadania  oferim la  major  informació  possible,  amb la  seguretat  que  el
millor per l’eficiència i sanejament de la Corporació es d’interès comú a l’ensems per
tots els convilatans de la nostra benvolguda Vila de Montblanc.

Amb  la  millor  voluntat  aquesta  Alcaldia  donarà  compliment  a  les  ordenances
presentades, amb l’aprovació del Ple i pel bé de tots.

El Sr. Vallverdú comenta que el cost de les desviacions pressupostaries repercuteix a la
gent de Montblanc que li importa que les coses es facin bé.

Comenta el Sr. Huguet que tots els increments estan per damunt del IPC. En relació
amb  l’IBI  només  demana  que  se  li  digui  quan  s’augmentarà  l’IBI.  El  vot  serà
desfavorable.

El Sr. Mogas comenta que els augments de les ordenances s’acorden en base al pla de
sanejament aprovat al qual ja vam votar en contra. Vol saber quan s’augmenta l’IBI. El
proper Ajuntament no tindrà marge per augmentar. Com es que en l’aigua es diu que
s’augmenta un 9 % i en una determinada quota  fixa s’incrementa molt més. Perquè ara
es suprimeix l’augment de la taxa d’abocador de runes. Demana quina és la càrrega
fiscal d’un montblanquí. 

Comenta  el  Sr.  Campdepadrós  que  s’ha  de  fer  un  augment  més  important  en  les
ordenances  encara  que  no  en  sigui  responsable  directe.  Les  ordenances  del  2005
recullen aspectes no regulats, depuren errors, es bonifica l’ús i la instal·lació d’energies
alternatives a l’IBI i l’ICIO. Ara s’ha de complir amb el pla de sanejament aprovat. 

El Sr. Jané diu que el pla de sanejament és important que es compleixi perquè no s’hagi
de fer un augment més gran en impostos, així hi haurà l’administració més sanejada,
perquè es puguin fer  més inversions.  Quan es fa un pla de sanejament porta com a
conseqüència l’augment d’impostos. L’increment de l’IBI  és major a un 9 % perquè
anualment  s’aplica una revisió  tècnica.  Tenint  en compte les bases i  l’increment de
l’Estat, l’IBI s’augmentarà més d’un 9 %. En relació a la taxa de l’aigua l’import fix si
que s’augmenta més del 9%. La taxa de l’abocador de runes no s’augmenta perquè es
justifiquen més ingressos dels previstos. La càrrega fiscal dels montblanquins es donarà
quan fem els pressupostos.

El Sr. Huguet pregunta quan augmenta l’IBI. L’IBI segons les bases augmenta un 10%  i
l’Ajuntament un 9 %, afirma i a la vegada pregunta si l’IBI tindrà un màxim de 19 % i
un mínim de 9% per aplicació  de les bases de l’Estat i un augment de l’Ajuntament.

El Sr. Jané contesta que si.

El  Sr.  Alcalde comenta que s’apliquen les ordenances en base al  pla de sanejament
aprovat i l’augment es fa en base al pla de sanejament aprovat.



El Sr.  Huguet  li  diu que es fa un augment major  al  9 % que és allò que recaptarà
l’Ajuntament, l’Ajuntament augmenta una cosa i n’aplica una altra. Dirigint-se al Sr.
Jané diu que hauria de tenir calculat el màxim d’increment de l’IBI. 

El Sr. Mogas diu que l’Ajuntament augmenta un 9% i el valor cadastral anual un 10 %,
l’IBI pujarà en total un 19 % més en mitjana, més un 17 % el 2004, un 19 % el 2005 i
en dos anys es pagarà més d’un  40 % en mitjana és el pagarà un montblanquí. Pregunta
si en el pla de sanejament està previst l’increment del valor cadastral d’un 10 % més.

El Sr. Jané no es contempla en el pla de sanejament un augment del 10 % del valor
cadastral, però en els pressupostos si que està contemplat.

Sotmès  el  dictamen  a  votació,  s’aprova  per  set  vots  a  favor  dels  grups  municipals
d‘ApM i  CiU,  i   cinc  vots  en  contra  dels  grups  municipals  d’ERC,  d’IpM i  GdP,
adoptant-se el següent acord:

Vistos els  arts.   15 i  ss.  del  Real  Decret  Legislatiu 2/2004,  de 5 de març,  pel  qual
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l´informe
conjunt  de  Secretaria  i  Intervenció  i  així  mateix  els  informes  econòmic-financer,  es
proposa al Ple de la Corporació, desprès d’haver deliberat sobre l’estudi d’Ordenances
fiscals per al any 2005, presentat per l’equip de Govern, s’acorda:

PRIMER:  Aprovar les variacions en les següents ordenances:

Núm.   1. Impost sobre Bens Immobles Urbans, augment del 9% i bonificació de
fins al 50 % de la quota íntegra del impost pels habitatges en els quals s´hagin instal.lat
sistemes per a l´aprofitament tèrmic o elèctric de l´energia provinent del sol.
Núm.   2. Impost sobre vehicles, augment del 9%.
Núm 3. Impost  activitats  econòmiques,  augment  del  9% i  una  bonificació  del
20% pels que inicïn  l´exercici de qualsevol activitat empresarial i  tributin per quota
municipal,  durant  els cinc anys d´activitat  següents a la conclusió del segon període
impositiu  de  desenvolupament  de  la  mateixa,  és  a  dir  a  partir  del  tercer  període
impositiu des de l´any d´inici de l´activitat. 
S´estableix una altra bonificació del 10% de la quota corresponent pels subjectes passius
que  tributin  per  quota  municipal  i  que  util.litzin  o  produeixin  energia  a  partir  d
´instal.lacions per l´aprofitament d´energies renovables o sistemes de cogeneració.

Núm. 4. Impost de construccions, instal·lacions i obres, augment 9 %, es modifica
una bonificació existent :

S’aplicarà una bonificació del 95% de la quota de l’impost a favor de les construccions,
instal·lacions i obres que suposin rehabilitació, reconstrucció o reforma d’edificis situats
en el perímetre del Pla Especial de Reforma Interior i de Protecció del Centre Històric
de Montblanc, en alguna pedania, o quan es tracti de masos d’una antiguitat superior als
100 anys. Aquesta bonificació no afectarà a les obres menors, enteses com aquelles que
es tramitin d’acords amb l’ordenança municipal reguladora de les mateixes, excepte en
el cas que es tracti d’obres l’arranjament de façanes. Pel que fa referència a les pedanies,



aquesta bonificació es referirà a les construccions, instal.lacions i obres de recuperació o
rehabilitació d´habitatges existents.

S’estableixen tres noves bonificacions: 

1. Gaudiran d’una bonificació del 10 % de la quota de l’Impost, les construccions,
instal·lacions o obres dels edificis destinats a habitatges, que incorporin sistemes
per l’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia solar. 

2. Gaudiran d’una bonificació del 25 % les construccions, instal·lacions o obres 
referents als habitatges de protecció oficial.

3. Gaudiran d’una bonificació  del  90%, les construccions,  instal·lacions o obres
que afavoreixin les condicions d’accés i habitabilitat dels discapacitats.

4. En el  supòsit  de  sol·licitar  més  d’una  bonificació  de  les  previstes  en  aquest
article i reunir les construccions, instal·lacions o obres les condicions necessàries
per a gaudir-ne de vàries, la quota líquida de l’impost es determinarà aplicant
successivament els percentatges que corresponguin per l’ordre establert als punts
anteriors,  tot  considerant  que  l’aplicació  de  la  bonificació  per  construccions,
instal·lacions  o  obres  declarades  d’especial  interès  o  utilitat  municipal,  es
incompatible amb l’aplicació de qualsevol de les altres tres bonificacions.

Apartat de gestió: Pel que respecta a les empreses de serveis que instal.lin serveis al
domini públic, hauran de dipositar un aval corresponent al 50% del cost de l´obra.

Núm. 5 Impost  sobre l’increment  del  valor  dels  terrenys de naturalesa urbana,
augment del 9%.  
Núm.   7. Taxa per expedició de documents administratius, augment d’un 8 %.
Apartat de tarifa: s’inclouen noves tarifes:

- Quan l'actuació municipal comporti  l´apertura i  la tramitació
d'un expedient, cotitzarà per la mateixa en la seva totalitat, des de
l'inici  al  final,  inclosa la certificació i  la notificació de l'acord
corresponent.
No obstant  això  es  podran  cobrar  als  afectats  l´import  de  les
publicacions als diaris oficials ....................................................... 60,00

- Per actuacions singulars de la policia local,  sempre    que   no
siguin serveis de prestació obligatòria i gratuïta, el preu    per
agent i hora .............................................................................. 30,00

 
 - CD per a licitació d´obres ....................................................... 6,00



- Taxes per la participació a oposicions , concursos o exàmens
-quan es refereixin a l´accès als  grups A i B.................................
-quan es refereixin a l´accès als grups C, D i E..............................

30,00
15,00

- Tramitació de la documentació de gossos i altres animals....... 24,00

Núm.   8. Taxa per Llicències Urbanes, augment del 8%.

Apartat tarifa per serveis urbanístics:
Plaques de llicències obres : 

- per obres majors ............................... 13,00 euros
per obres menors...............................   6,00 euros

Núm. 10 Taxa clavegueram, augment d’un 8%.
Núm. 11. Taxa serveis cemitiri, augment d’un 8 %.
Apartat de bases i tarifes: altres serveis: 
- Còpia de un títol de concessió de nínxol .................... 12’00 Euros
Núm. 12 Taxa de recollida d’escombraries, augment d’un 5%.
Núm. 13. Taxa serveis d´aigua, augment mig del 9 %.
Núm. 14. Taxa utilització domini públic, augment mig d’un 8%.
Apartat de quota tributària: 
- Per al càlcul de la tarifa en cas de parades de venda, excepte en el  cas de mercat
setmanal, s´aplicarà un import per a l´establiment per un dia de 65,00 €.
En el cas que la ocupació sigui per més d´un dia, s´aplicarà al preu d´establiment de
65,00 € un increment de 6,00 € per dia de més ocupat i sempre amb un límit temporal de
15 dies naturals continus.
- Ocupació de la via pública per part de Organitzacions de Atraccions de Fira:

- Ocupació durant les Festes i Fires ...........................  1.563,00 €
- Ocupació durant Festa Major...................................      585,00 €

-   Ocupació  del  domini  públic  en  cas  d’existència  d’una  llicència  que  autoritzi  la
ocupació.............................................................................0,01 Euros/ dia
Apartat normes de gestió: 
-  Pel que respecta als guals,  s´entendrà que aquest  són per a la entrada i  sortida de
vehicles, excepte en els casos d´entrades a centres mèdics.
Núm. 15. Taxa serveis piscina, augment d’un 8 %.
Núm. 16 Taxa Escola de Música
Apartat quota tributària: 
Llenguatge musical i una hora d'instrument grau elemental
   
       si l´alumne té més de 16 anys 69,00

Núm. 17 Taxa per utilització de l’edifici de l’Escorxador, augment d’un 8%.
Núm. 19. Taxa retirada de vehicles, augment d’un  8 %
Núm. 20. Taxa per recollida i manteniment de gossos, increment d’un 8 %.
Núm. 21 Taxa  per  usos  excepcionals  dels  camins  i  vies  rurals  municipals,

increment d’un 8 %.



Núm. 22 Taxa per la utilització privativa o aprofitament especial del domini públic
local  per  empreses  o  entitats  explotadores  de  serveis  de  subministrament:  canvi  de
redactat sense que suposi cap modificació. 
Núm. 23 Nova ordenança reguladora de la taxa per la llicència d´auto-taxis i altres
vehicles de lloguer.
Apartat quota tributària

Epígraf primer. Concessió i expedició de llicències 120,00 euros

Epígraf segon. Autorització per a la transmissió de llicències:  

 a) Transmissió "inter vivos" 120,00 euros

 b)Transmissions "mortis causa" 100,00 euros

Epígraf tercer. Llicències:  

 Autorització per substitució de vehicle   90,00 euros

Núm. 24 Nova  ordenança  reguladora  de  la  taxa  per  la  prestació  de  serveis  a
instal·lacions esportives i altres serveis anàlegs.

Apartat de quota tributària
6.1.   ESPORTIUEIG:

 Esportiueig   ....................................      50 €
 Natació adults   ...............................      50 €
 Esportiueig + guarderia ..................      65 €
 Campus de futbol  ..........................       45 €
 Esportiueig + campus .....................       70 €
 Esportiueig jove  ............................      120 €

6.2.   PAVELLÓ:

 Lloguer hora pista per equips .........        35 €
 Lloguer hora pista per parelles .......        12 €

6.3.  SERVEIS ESPORTIUS:

 Campionats .....................................       200 €
 Nadal esportiu ................................        18 € / persona
 Setmana Santa esportiva ................        18 € / persona
 Badminton (1 dia per setmana)......        12 € / mensuals
 Badminton (2 dies per setmana).....        18 € / mensuals



6.4.  ACTIVITATS GIMNÀS:
                                                                                          Infantil      Adults      Gent gran

 Gimnàstica de manteniment (2 dies)....                   12 €            15 €             12 €
 Gimnàstica de manteniment (3 dies)....                   15 €            18 €             15 €
 Aerobic (2 dies)....................................                   12 €            15 €             12 €
 Aerobic (3 dies)....................................                   15 €            18 €             15 €

Núm. 26 Preu públic Ermita Sant Josep, augment mig de 15 % .
Núm. 25. Preu públic-Oficina de Turisme, increment mig d’un 15 %.
Apartat quantia:
Visites guiades: EUROS

Dissabtes i diumenges ................................................................   3,00 € /per persona
Menors de 12 anys ..................................................................... gratuït
Grups concertats ......................................................................... 60,00 € / per grup
- Núm. 28 Preu públic pistes de tennis, augment mig de 15 %.
- Núm. 29        Preu públic servei confecció expedients. S’ aprova per Ple.
- Núm. 30 Nova  ordenança  reguladora  del  preu  públic  per  servei  d´us  d´edificis
públics
Apartat quantia:

La quantia del preu públic es determinarà aplicant les següents tarifes:

Per dia o per part del mateix:

Casal d´Entitats ....................................................    90 €
Antic Hospital de Santa Magdalena..................... 120 €
Antiga Esglèsia de Sant Francesc......................... 150 €
Sala de Plens de l´Ajuntament de Montblanc....... 120 €

SEGON:  Exposar al públic l´acord del Ple de la Corporació, per termini de trenta dies,
mitjançant anunci inserit en el BOP  de Tarragona,   per tal   que  es puguin presentar
al·legacions i reclamacions. Cas de no presentar-se´n, s´entendrà definitivament aprovat
i es procedirà a la publicació integra de les variacions i noves incorporacions al text de
les Ordenances, en el butlletí oficial de la província.

PUNT D’URGÈNCIA: MOCIÓ

El Sr. Alcalde procedeix a preguntar a tots els regidors si estan d’acord en l’estudi i la
votació  del punt d’urgència.

S’aprova per unanimitat procedir a l’estudi i votació del punt d’urgència:



SISÈ PUNT: MOCIÓ

El Sr. Huguet retira la seva assistència i votació durant aquest punt d’urgència de l’ordre
del dia. 

El  Sr.  Vallverdú comenta que a la moció només parla de la vinya i  les inspeccions
poden tenir lloc a la vinya i també ni poden haver a les altres feines del camp diferents.
Si que hi ha gent de bona fe que va a prestar un servei per un familiar i amic que no es
pot perseguir.

La Sra. Magrinyà comenta que ja ha vist que s’ha rectificat el Departament de Treball
per el Ministeri de Treball i demana que es substitueixi el redactat del primer acord:
donar  suport  a  les  famílies  d’agricultors  que  han  patit  l’actuació  de  seguiment  i
persecució per part de la Guardia Civil i el Ministeri de Treball pel següent redactat:
Sense  perjudici  de  l’inspecció  sobre  la  contractació  d’immigrants  que  considerem
necessària demanem que es respectin les pràctiques tradicionals de la pagesia.

El Sr. Campdepadrós comenta que Montblanc ja no es una vila agrícola malauradament.
Per sort una part important dels pagesos són gent gran, per això es important la pagesia
per la gent jubilada. Amb la moció es vol recolzar a la gent que vol continuar amb la
pagesia i la gent que ajuda a realitzar una activitat puntual  en les feines del camp. 

El Sr. Alcalde agraeix als grups municipals de ERC i Gent del Poble que estiguin a
favor de la  moció i  per altra banda diu que la moció es testimonial  per recolzar la
pagesia de Montblanc i les persecucions realitzades. És un fet moral cap a la gent pagesa
que ha estat perseguida amb inspeccions.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, o sigui onze vots a favor dels
grups municipals d’ApM, CiU, ERC i GdP, adoptant-se el següent acord:

La  Conca  de  Barberà  és  una  comarca  eminentment  rural,  amb  una  ocupació
predominant  a  la  indústria  i  amb  una  elevada  presència  de  l'agricultura,  que  li
confereixen  unes  característiques  socio-  econòmiques  pròpies.  Per  a  diverses
explotacions agrícoles, la vinya suposa un dels mitjans més importants de subsistència
dels pagesos de la nostra comarca.

En  aquests  últims  dies  han  tingut  lloc  vàries  inspeccions  per  part  del  Ministeri  de
Treball i la Guàrdia Civil a diverses explotacions agrícoles de vinya i altres feines del
camp.

Aquestes inspeccions han consistit en una investigació de les condicions de treball no
només en què es trobessin immigrants sinó també altres persones, que normalment són
familiars i amics, que presten una ajuda puntual en una explotació familiar.

És una tradició de les famílies pageses que els familiars i amics ajudin en les tasques de
recol·lecció del fruit de la vinya, el raïm, de forma esporàdica i puntual, donat que és
una collita que la seva recollida s’ha de fer en un temps molt breu. 



Per tots aquests motius anteriorment exposats, els grups municipals de CiU i ApM han
presentat al Ple i els grups municipals d’ERC i Gent del Poble s’han adherit a presentar
els següents acords:

PRIMER: Sense  perjudici  de  l’inspecció  sobre  la  contractació  d’immigrants  que
considerem  necessària  demanem  que  es  respectin  les  pràctiques  tradicionals  de  la
pagesia.

SEGON: Notificar el present acord a tots els ajuntaments de la comarca, al Consell
Comarcal de la Conca de Barberà, a la Subdelegació del govern a Tarragona i al Delegat
Territorial del Govern als efectes oportuns.

SETÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 

El  Sr.  Vallverdú  comenta  que  és  un  mal  exemple  que  l’Ajuntament  no  tingui
instal·lacions amb un sistema d’estalvi energètic i pregunta si Iniciativa s’ha replantejat
l’autovia Montblanc- Tarragona amb un caire negatiu a la proposta actual.

El Sr. Huguet comenta que no sap perquè el President de la Generalitat respon a les
preguntes una per una i  l’Alcalde de Montblanc totes al  final.  En relació a la Festa
Major que es va acordar que no s’invitarien polítics al balcó, vol saber si el Sr. Artur
Mas va anar a l’Ajuntament. Pregunta en relació al Carrer Senan quan es començarà
l’obra.  I comenta que des de quan es necessari tenir un gual per una porta de casa, a la
Muralla Alfons III, demana que aquest senyor se’l localitzi i se li torni els diners del
gual. 

El Sr. Combalia que durant la Festa Major que per acord de l’equip de govern es va
quedar que no hi hauria polítics i aquest acord no satisfà la seva aprovació. Pensa que
satisfà a Montblanc que vinguin personatges polítics. El grup d’ERC no té res en contra
de la presència de Sr. Artur Mas a al Festa Major. Dóna les gràcies perquè al cap de 8
mesos té una resposta respecte la partida 61123 del pressupost en el què hi diu Carrer
Senan i altres, quan en realitat la partida de Carrer Senan i altres, altres es refereix a
Carrer Senan i prou. 

El Sr. Mogas pregunta si al mateix lloc on es fa el Casal per la Gent Gran es demana ara
una subvenció pel Casal de joves, si la memòria que correspon a Casal de Joves i que
puja 163.000 € està inclòs en la partida de Casal  d’Avis  o  fora.  Demana quan està
previst que s’acabi el pavelló i si s’acaba desprès de novembre si hi ha un acord amb el
Casal. 

La Sra. Magrinyà pregunta si hi ha cap comissió de festes de la Serra, si s’ha reunit i qui
en forma part. Comenta que no els agrada que els convoquin amb tan poc temps abans
en una celebració d’un acte. Demana consideració amb l’oposició perquè també són
representants del poble.

El Sr. Alcalde comença contestant les preguntes del Sr. Vallverdú dient que s’ha cedit
una torre perquè l’Associació Barjaula pugui disposar d’un local per les activitats. 



Explica el Sr. Vallverdú que no posa en dubte això. Només demana que es cedeixi a
entitats amb més relació amb l’entorn.

Continua el Sr. Alcalde dient que l’entitat Barjaula té prou significació per cedir-li la
torre. En quan al tema de les noves tecnologies s’ha de començar recolzant-les, i les
mesures d’estalvi energètic es pensaran per la biblioteca.

La Sra. Ribó comenta que fa molts anys que l’Escola de Música necessita un piano gran,
aquest particular que ha cedit el piano l’havia de tenir desat i per un import molt més
petit que el del lloguer del piano, l’Ajuntament l’utilitzarà.

El Sr. Villar diu que la seva postura en relació a l’autovia no l’ha canviat, el proper cap
de setmana té reunió amb el diputat de Madrid.

En referència a les preguntes del Sr. Huguet, el Sr. Alcalde comenta que l’oposició ha
de  fer  oposició  constructiva  i  així  comportarà  que  se’n  beneficiï  l’Ajuntament.  Les
joventuts nacionalistes de Catalunya van convidar el Sr. Artur Mas el dia de la Festa
Major i s’ha respectat l’acord pres que els polítics no pugessin al balcó. Una vegada
finalitzat el discurs va baixar a la plaça i va parlar amb el Sr. Mas, llavors va ser quan va
decidir que parlarien al seu despatx i per coincidència hi havia ApM.

El  Sr.  Alcalde  comenta  en  relació  al  Carrer  Senan  estan  adjudicades  les  obres  i
contemplades, segurament el mes que ve començaran. En relació al tema de què el Sr.
Pasqual Maragall, President de la Generalitat, contesta una per una les preguntes i ell
totes al final comenta que això se li hauria de preguntar al Sr. Pasqual Maragall. En
relació al tema del gual a la porta d’entrada li dóna la raó al Sr. Huguet, però comenta
que el què cal també es reclamar els guals il·legals.

El Sr. Huguet pregunta per quin motiu la gent de l’Associació de veïns del Pinetell va
fer una petició de local social i encara no està resolt. 

El Sr. Alcalde diu que a l’agost va anar al Pinetell i s’està treballant per alliberar la part
de dalt del local social.

El Sr. Alcalde en relació a les preguntes del Sr. Combalia respon el motiu del perquè a
la partida hi ha Carrer Senan i altres, és perquè si no haguessin arribat a un acord se’n
hauria fet un altre. En relació a la intervenció del Sr. Mogas comenta que pel casal de
joves va sortir una subvenció per tal de destinar els baixos del casal d’avis a casal de
joves i això no afecta per res el Casal per la Gent gran. Respecte el pavelló estarà acabat
a finals de novembre i en relació al pavelló del Casal se’n podrà disposar fins que sigui
necessari. En relació a les Festes de la Serra, únicament s’ha creat la Comissió de Festes
Religioses de la Mare de Déu de la Serra, la presidenta és la Sra. Maria Rosa Pallissé i
per triar la gent no es té en compte el color polític. No són comissions polititzades ni
polítiques. Respecte les notificacions als regidors farà que les deixin a la guixeta unes
hores abans. 

El Sr. Huguet en relació als guals demana que tan per uns com pels altres s’ha intentar
que paguin el que es just o el mínim.



El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Huguet i no vol resposta si quan va ser regidor d’hisenda
creu que va aplicar allò just per la gent de Montblanc.  

El Sr. Alcalde fa un agraïment a la tasca de la Secretaria, la Sra. Elisa Freixas Giné que
deixa el lloc de treball de Secretaria.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les dotze i vint del vespre, i
per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que
signa el Sr. Alcalde, junt amb la Secretaria, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que s’adjunten a aquesta acta una fotografia del gual en
un porta d’entrada facilitada pel Sr. Huguet a petició d’aquest. 

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de   folis número   a número
.


